



KOLEJ UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SELANGOR

الكلية الجامعية الإسلامية العالمية
INTERNATIONAL ISLAMIC UNIVERSITY COLLEGE SELANGOR

INTERNATIONAL ISLAMIC UNIVERSITY COLLEGE SELANGOR

MEMO DALAMAN

No. Rujukan	KUIS. BK. 100 - 1/4 (002)
Tarikh	22hb. Disember 2020 07hb. Jamadil Awwal 1442 H

BAHAGIAN KESELAMATAN

"PENERAJU TRADISI ILMU"

"PRODUKTIVITI TINGGI AMALAN KITA"

Kepada : Semua Pegawai KUIS

Daripada : Ketua, Bahagian Keselamatan

Salinan : Rektor
Timbalan Rektor (Akademik & Penyelidikan)
Timbalan Rektor (Pembangunan Mahasiswa & Alumni)
Pendaftar
Bendahari
Penasihat Undang-undang
Ketua Pustakawan

Perkara : PERMOHONAN PELEKAT KENDERAAN KUIS TAHUN 2021

Dengan segala hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

Sukacita dimaklumkan permohonan baharu pelekat kenderaan Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor (KUIS) untuk tahun 2021 adalah seperti berikut:

Bil.	Kategori & Warna Pelekat	Tarikh Mula Memohon	Harga Seunit	Perincian
1.	Pegawai Akademik (BK/01/PINDAAN-02/2021) (Merah)	22hb. Disember 2020	RM5.00	Waktu Urusan Kaunter: Isnin-Jumaat (09.00 pagi-4.30 petang) Sabtu, Ahad & Cuti Umum (Tutup)
2.	Pegawai Pentadbiran (BK/01/PINDAAN-02/2021) (Kuning)			Pengambilan Pelekat: Januari 2021 (Tarikh akan dimaklumkan kemudian)


Sehubungan dengan itu, semua pemohon perlu mengisi borang permohonan pelekat kenderaan untuk tahun 2021 dengan memuat turun dari laman web KUIS. Borang permohonan yang telah lengkap perlu di hantar ke Bahagian Keselamatan bersama bayaran dan dokumen sokongan yang diperlukan.

Sebagaimana sedia maklum, tujuan pemakaian pelekat kenderaan ini adalah untuk memudahkan pemantauan keselamatan di pintu masuk utama KUIS serta mengenalpasti kenderaan pegawai dan pelajar/pelawat yang keluar-masuk ke KUIS disamping mengelakkan kesulitan pada masa akan datang.

Bersama-sama ini dilampirkan syarat dan prosedur permohonan pelekat 2021, peraturan membawa kenderaan di KUIS dan borang permohonan stiker untuk tindakan semua. Sebarang pertanyaan, sila hubungi Bahagian Keselamatan di talian: 03-8911 7019/3369 (Ustaz M. Shuhaimi/Pn. Sarimah).

Kerjasama dan perhatian semua amatlah dihargai dan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian. والسلام



KAPT. (B) HASHIM BIN ABDUL GHAFFAR